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Jaarverslag 2014 

 

Activiteiten van de afdeling Delfzijl. 

De Afdeling Delfzijl heeft meegedaan aan de verkiezingen. Daarvoor, én voor andere zaken, 

zijn diverse activiteiten ontplooid: 

• Rozen uitdelen 

• Posters ophangen 

• Rondbrengen verkiezingskrantjes 

• Advertenties plaatsen 

• Inwonersavond met Tweede Kamerlid Henk Nijboer 24 januari 

• Lijsttrekkersdebat 11 maart 

• De afhandeling van de kwestie rond Auke Zoethout heeft veel overleg gevergd 

(overleggen fractie/afd.bestuur/gewest.bestuur, overleg met partijbureau, cie 

integriteit PvdA etc.) 

• 1 mei viering  

• Bestuursvergaderingen, fractievergaderingen, raadsvergaderingen 

• Reflecteren op ervaringen in 2014 en regelen ondersteuning fractie (Kees 

Hermanides) voor raadsperiode 2014-2017 (tot aan de gemeentelijke herindeling) 

• Startoverleg fusie met afdelingen Appingedam en Loppersum 

De uitslag van de gemeenteraadsverkiezingen op 19 maart waren teleurstellend. De PvdA 

heeft nu nog twee zetels in de gemeenteraad (met totaal 21 zetels, 8 partijen). 

Er is in 2014 één Algemene Ledenvergadering georganiseerd: 

• 14 mei 20.00 uur. 

De ledenvergadering die gepland stond voor december is verschoven naar januari 2015 ten 

behoeve van extra zoektijd naar nieuwe bestuursleden. 

Naar aanleiding van de algemene ledenvergadering op 14 mei, waarin werd besloten het 

coalitieakkoord te ondertekenen zonder een wethouder te mogen leveren, heeft het 

afdelingsbestuur besloten af te treden. Om de overgang naar een nieuw afdelingsbestuur 

geordend te laten verlopen, stond dit aftreden en de overdracht gepland voor de 

ledenvergadering in december 2014. Het afdelingsbestuur heeft medio 2014 gevraagd aan 

het Gewestelijk Bestuur om te helpen bij het vinden van nieuwe bestuursleden. Het 

Gewestelijk Bestuur heeft  Jan R. Lunsing van de afdeling Groningen en Jelle Veenstra van de 

afdeling Leek bereid gevonden hierbij te helpen. 
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Veenstra en Lunsing hebben eerst met een vertegenwoordiger van het bestuur en daarna 

met een vertegenwoordiger van de fractie gesproken. Daarna hebben ze een gesprek met 

beiden gehad. 

Eind 2014 hebben Veenstra en Lunsing met diverse leden van de afdeling gesproken om te 

zoeken naar nieuwe bestuursleden. De conclusie van deze gesprekken was, dat het wel 

mogelijk was om een steungroep op te richten die een eventueel nieuw bestuur zou 

ondersteunen, maar dat nog onvoldoende kandidaten waren voor het bemensen van het 

afdelingsbestuur. Afgesproken is, dat In 2015 verder gezocht zal worden naar bestuursleden. 

 


